
IZ PUAVE GORICE

Legalizacija črnih gradenj,
vodovod — naša prihodnost

Morda je ravno KS Pijava Gorica ena
izmed tistih krajevnih skupnosti v naši obči-
ni, ki ima na svojem teritoriju največ črnih
gradenj. Novograditelji Smrjen so prvi razu-
meli, da je potrebno graditi po nekakšnem
urejenem sistemu, zato so že v letu 1987
izdelali zazidalni načrt, ki je bil tudi sprejet.

Da bi KS Pijava Gorica rešila problemati-
ko črnih gradenj Gradišča ter Vrha nad Že-
limljami, je dne 6.2.1988 organizirala sesta-
nek novograditeljev, na katerem so bili pri-
sotni enotnega mnenja, da se izvede akcija
izdelave zazidalnih načrtov. Tako bodo last-

Odvoz kosovnega
materiala
16. marca v KS Krim, Rudnik, Lavrica, Škof-
ljica, Peruzzi in Galjevica
17. marca v KS Ig, Barje in Tomišelj
18. marca v KS Rožna dolina in Vič
21. marca v KS Brdo, Vrhovci, Kozarje
22. marca v KS Milan Česnik, Kolezija
23. marca v KS Murgle, Zeleni log, Stane
Sever in Rakova jelša
24. marca v KS Trnovo, Malči Belič
25. marca v KS Polhov Gradec, Dobrova,
Horjul, Brezovica in Notranje Gorice

niki stanovanjskih hiš, počitniških objektov
ter parcel, predvidenih za gradnjo, končno
le pridobili gradbeno dokumentacijo, si ure-
dili mreže poti, javno razsvetljavo in kar je
najpomembnejše, izdelan bo tudi načrt se-
kundarnega vodovodnega sistema.

Ko že omenjamo vodovodni sistem, mo-
ramo poudariti, da je k izvajanju krajevnega
samoprispevka pristopilo 470 novogradite-
ljev. Samoprispevek se zbira na posebnem
žiro računu, ki ga nakazujemo po položni-
cah. Žal moramo opozoriti nekaj zamudni-
kov, ki svojih obveznosti za leto 1987 niso
poravnali, da to storijo čimprej, sicer jih bo
morala izterjati Občinska uprava za družbe-
ne prihodke, seveda pa boste morali plačati
tudi zamudne obresti.

Za leto 1988 boste vsi prejeli položnice,
na katerih boste poravnali krajevni satnopri-
spevek v štirih kvartalih. Ponovno prosimo,
da se ravnate po navedenih rokih.

V letu 1988 je v planu izgradnja vodarne
Brezova noga ter primarni vod do naselja
Pijava Gorica. Istočasno pa naj bi se projek-
tirala dokumentacija do Smrjen.

Z nekaj dobre volje ter vestnim izpolnje-
vanjem svojih obveznosti do krajevnega sa-
moprispevka upatno, da bomo leta 1992 le
imeli v naši krajevni skupnosti zadostne ko-
ličine vode.
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